

Date: 20th September 2018

Ref:

Mr. Khaled Abdulrazzaq Al Khaled

Chief Executive Officer

**Boursa Kuwait Company** 

State of Kuwait

Dear Sirs,

التاريخ: 20 سبتمبر 2018

المرجع: 7 4 4 7

السيد / خالد عبد الرزاق الخالد المحترم

الرئيس التنفيذي

شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

تحية طيبة و بعد،،،

## Subject: Zain disclosure regarding the penalty Imposed by Communications and Media

## Commission of Iraq

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of Material Information.

Attached; Disclosure Form of Material Information

الموضوع: إفصاح زين بخصوص الغرامة المفروضة على زين العراق من قبل هيئة الاتصالات والمعلومات العراقية

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحـــترام والتقدير ،،،

شركة الإتصالات المنتهلة زين (ش.م.ك.ع)

ZOIN Mobile Telecommunication Co. K.S.C.P.

الرئيس التنفيذي للشئون المالية Ossama Matta

**Chief Financial Officer** 

www.zain.com



## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

2130133311 31 111131131131 31 111131	
التاريخ :	2018 سبتمبر 2018
Date:	20 <sup>th</sup> September 2018
اسم الشركة المدرجة	شركة الاتصالات المتنقلة - زيــن
Name of Listed Company	Mobile Telecommunication Company – Zain
المعلومة الجوهرية	الحاقاً بإفصاحاتنا السابقة حول الموضوع أعلاه، والذي يتضمن مطالبة من قبل هيئة الإعلام والاتصالات العراقية وذلك بموجب القرار الصادر عن مجلس الطعن التابع لها بتاريخ 15 يناير 2017 يقضي بتأبيد قرار لجنة الاستماع بمطالبة هيئة الإعلام والاتصالات لشركة زين العراق بتسديد مبلغ الغرامة 100 مليون دولار أمريكي. وحيث أن قرارت مجلس الطعن التابع لهيئة الإعلام والاتصالات العراقية تصدر بصفة نهائية، فقد قررت شركة زين العراق تقديم طعن في القرار أمام المحاكم العراقية ، واستحصلت على قرارا قضائياً يلزم هيئة الإعلام والاتصالات بإيقاف المطالبة باستحصال مبلغ الغرامة لحين حسم الدعوى قضائياً، وبعد مرور الدعوى بمراحل قضائية مختلفة، فقد أصدرت محكمة التمييز في تاريخ 28 أغسطس 2018 ( والذي تم استلامه اليوم بتاريخ 20 سبتمبر 2018) حكما لصالح شركة زين العراق يقضي بالزام هيئة الإعلام والاتصالات بمنع مطالبتها بمبلغ الغرامة الغرامة حاءت دون سند قانوني .
Material Information	Further to our previous disclosures in connection with the above subject, regarding the penalty imposed by the Communications and Media Commission of Iraq ("CMC") and based on the decision passed by its Appeal Council on 15 January 2017 that ruled in upholding the CMC's Hearing Committee decree to impose a fine against Zain Iraq for USD 100 million.  Whereas the decision of the CMC's Appeal Council is generally passed in final form
	within the CMC, Zain Iraq thereafter submitted an appeal against the decision before the Iraqi Courts.  Furthermore, Zain Iraq previously successfully obtained a court decision obliging the CMC to discontinue the claim for collecting the fine pending the decision of the case by the Iraqi Court. After the case's undergoing of various judicial stages, the Iraqi Court of Cassation passed on 28 August 2018 a judgement (received today, 20 September 2018) in favor of Zain Iraq, ruling and obliging the CMC to cease its claim for the fine of USD 100 million, as the issued fine had no legal basis.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالى للشركة	لا يوجد
Significate of the Material Information on the Financial position of the	No Effect  (ع.ن.م.ك.ع) المنتقبلة زبن (ش.م.ك.ع) (ع.م.ك.ع) Mobile Telecommunication Co. K.S.C.P.
Company	